
Willem den Hartog van Den 
Hartog Riet (rietdekkers) in 
Leerdam ondertekende on-
langs het energieconvenant 
van de Stichting BlauwZaam. 
Ook op andere manieren let 
hij op duurzaamheid.

1  Wat motiveerde u deel te ne-
men aan het convenant?

Den Hartog: ‘Het idee om met een 
groep ondernemers enthousiast aan 
de slag te gaan met het reduceren van 
energieverbruik, waardoor je elkaars 
kennis kunt delen. De stichting Blauw-
Zaam dient als platform. Hierdoor pak 
je sommige zaken makkelijker aan of 
kom je op ideeën.’

2  Wat vinden uw medewerkers 
ervan?

Den Hartog: ‘Mijn medewerkers vin-
den het ook nodig om op energiever-
bruik te letten. Het convenant is nog 
maar twee weken geleden onderte-
kend. Er zullen de komende jaren 
maatregelen volgen die hen nog be-
wuster maken van energieverbruik.’

3  Doet uw bedrijf meer aan 
duurzaamheid?

Den Hartog: ‘Ja, maar wel met de kant-
tekening dat ik dit de minimale plicht 
vind van iedere ondernemer en het bij 
iedereen verschillend kan zijn. Bij ons 
bestaat duurzaamheid uit: gaan voor 
de lange termijn en niet voor de korte-
termijnwinst, kwaliteit leveren, goede 
service, afvalstoffen scheiden en her-
gebruiken, zorgen dat de medewer-
kers goed opgeleid worden. Recent 
hebben we non profit het rietendak 
van een zorgboerderij gerenoveerd. 
En nu kom daar het accent op energie-
reducering nog bij.’

4  Riet is een duurzaam materi-
aal. Maakt dat het makkelijk?

Den Hartog: ‘De uitstraling van na-
tuurlijk en groen hebben we al, een 
rieten dak is de minst milieubelas-
tende bedekking. Ook in alle andere 
aspecten willen we duurzaam zijn.’

5  Maakt u in uw privéleven 
planeetvriendelijke keuzes?

Den Hartog: ‘Ja, bijvoorbeeld door  
energieverbruik te verminderen 
door betere isolatie.’

Mijn planeet


